
Zápis z 20. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova, 
konaného dne 23.4.2018 

v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově 
 
 
Účast: p. Bc. Hýbl, p. Hyndrich, pí Jančíková, p. Mgr. Jeřábek, pí MUDr. Jeřábková, p. ing. Koutný, 
p.Mirga, p. Nezval, p. Bc. Němec, p. Sušeň, p. ing. Svoboda, pí Mgr. Zelená, pí Ambrožová (příchod 
17.05), p. Vrána (příchod 17.10) 
Omluvena: pí Mgr. Zapletalová 
Zapisovatel: p. ing. Kocourek 
Návrhová komise: p. Hyndrich, p. ing. Koutný 
Ověřovatelé zápisu: pí Mgr. Zelená, p. ing. Svoboda 
 
Program jednání: 
1. Zahájení, určení zapisovatele, jmenování ověřovatelů zápisu. 
2. Kontrola plnění usnesení uložených na minulých jednáních zastupitelstva města. 
3. Informace o činnosti finančního a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
4. Informace o investičních akcích Města Plumlov. 
5. Účetní závěrka Města Plumlov za rok 2017. 
6. Návrh Závěrečného účtu Města Plumlov za rok 2017. 
7. Rozpočtové opatření Města Plumlov č.3/2018 ke dni 23.4.2018. 
8. Obecně závazná vyhláška Města Plumlov č.1/2018, o nočním klidu. 
9. Prodej části pozemku p.č. 741/1 v k.ú. Plumlov (ostatní plocha) o výměře 6 m2 a části pozemku p.č. 

1544/1 v k.ú. Plumlov (ostatní plocha) o výměře 6 m2. 
10. Diskuse 
11. Závěr. 

 
K bodu 1: 
20.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova zahájil p. A. Sušeň, starosta města, v pondělí 23.4.2018 
od 17.00 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově. Na úvod přivítal přítomné členy 
zastupitelstva-konstatoval, že je přítomno 12 členů zastupitelstva, paní Mgr.D.Zapletalová je omluvena a 
zbývající členové zastupitelstva města se dostaví později. Pan starosta uvedl, že na základě účasti 
nadpolovičního počtu členů zastupitelstva, je dnešní jednání usnášeníschopné. Do funkce zapisovatele 
navrhl přítomným určit p. ing. Kocourka, do návrhové komise doporučil jmenovat pana Hyndricha a pana ing. 
Koutného, za ověřovatele zápisu paní Mgr. J.Zelenou a pana ing. Svobodu. Nikdo z přítomných neměl 
připomínky – složení návrhové komise, jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele bylo odsouhlaseno. 
UZ-20/2018/1/1 – Zastupitelstvo Města Plumlova (dále jen „ZMP“) schválilo složení návrhové komise, 
jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatelů.     Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
Pan starosta přečetl přítomným návrh programu 20. zasedání zastupitelstva města. Nikdo z přítomných 
nepožádal o doplnění navrženého programu, ani nevystoupil s jinou připomínkou. Následovalo hlasování o 
programu 20. zasedání ZMP, který byl jednomyslně odsouhlasen. 
UZ-209/2018/1/2 – ZMP schválilo program 20. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova. 
          Hlasování: 12 hlasů pro. 
 
Do jednací místnosti se dostavila paní Ambrožová – přítomno je 13 členů zastupitelstva města. 
 
K bodu 2: 
Druhým bodem dnešního zasedání byla kontrola plnění úkolů uložených na minulých jednáních 
zastupitelstva města. Pan Sušeň uvedl, že nejsou evidována žádná nesplněná „ukládací“ usnesení. 
UZ-20/2018/2/1 – ZMP vzalo na vědomí informace o plnění úkolů uložených na minulých zasedáních 
zastupitelstva města. 
 
K bodu 3: 
Předsedové výborů zastupitelstva města vystoupili s pravidelnou zprávou o činnosti od posledního zasedání. 
Předseda finančního výboru (p. Mgr. Jeřábek) konstatoval, že tento výbor neměl schůzku. Pan ing. Svoboda 
zevrubně seznámil přítomné s informacemi projednávanými na schůzi kontrolního výboru ZMP, která se 
konala 28.2.2018. Mimo provedené kontroly plnění usnesení přijatých na zasedání rady města, bylo 
debatováno o možnostech zajistit „veřejný pořádek“ při diskotékách pořádaných na pláži U Lázničky 
(posílení hlídkové služby POLICIE ČR, kamerový systém, odvoz účastníků po skončení akce). Radě města 



bylo rovněž doporučeno „narovnat“ majetkové vztahy na výše uváděné pláži – stavby jsou ve vlastnictví 
obce Mostkovice, současně měli pronajatý i pozemek, aktuálně požádal o dlouhodobý pronájem p. Láznička. 
Na jednání KV ZMP bylo rovněž hovořeno o „vyjmutí“ pozemku za nemovitostí p. Dudíka z pasportu 
místních komunikací – pan starosta obhajoval rozhodnutí rady města ze dne 22.1.2018 a snažil se vyvrátit 
myšlenku o „znemožnění“ výjezdu ze Cvrčelky při případné opravě sjezdu z ulice Boskovické. 
UZ-20/2018/3/1 – ZMP vzalo na vědomí informace o činnosti FV a KV ZMP od posledního zasedání 
zastupitelstva. 
 
V průběhu debaty k bodu 3 dnešní schůze se na jednání zastupitelstva města dostavil pan Vrána – přítomno 
je 14 členů ZMP. 
 
K bodu 4: 
Pan Sušeň krátce promluvil o investičních akcích, které město v současné době realizuje popř. připravuje: 
a) „vysoký“ zámek – firma ARCHATT PAMÁTKY, spol. s.r.o., Třebíč pokračuje ve stavebních pracích na 

sanaci vlhkosti – byla zhotovena jílová zátka, instalováno drenážní žebro, plochý geodrén, následovat 
bude realizace elektroosmózy, 

b) pokračují práce na stavbě „rekonstrukce hasičské zbrojnice“, termín pro realizaci stavby je do června 
2018, bude provedena 1. i 2. etapa, 

c) byli jsme úspěšní se žádostí o rekonstrukci kotelny v DpS Soběsuky a energetické úspory Městského 
úřadu v Plumlově (výměna oken a dveří + zateplení stropů a rekonstrukce kotelny), bude připravováno 
výběrové řízení na dodavatelské firmy, 

d) bylo vydáno územní rozhodnutí na stavbu cyklostezky a požádáno o vydání stavebního povolení. 
Informace byly vzaty na vědomí, nikdo z přítomných neměl dotazy. 
UZ-20/2018/4/1 – ZMP vzalo na vědomí informace o probíhajících investičních akcích. 
 
K bodu 5: 
Dokumenty k účetní závěrce Města Plumlov za rok 2017 byly zveřejněny na úřední desce (kamenné i 
elektronické) po zákonem stanovenou dobu, nikdo z členů zastupitelstva města nepožádal o doplňující 
informace. Účetní závěrka Města Plumlov byla bez diskuse jednomyslně odsouhlasena. 
UZ-20/2018/5/1 – ZMP schválilo účetní závěrku Města Plumlov za rok 2017. Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 6: 
Obdobné informace jako v předchozím bodu zazněly i v „předkládací zprávě“ k návrhu Závěrečného účtu 
Města Plumlov za rok 2017. Pan Sušeň zmínil, že ve výroku auditora po přezkoumání hospodaření Města 
Plumlov za rok 2017 je uvedeno, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Ani v tomto případě neměl žádný 
z přítomných dotazy – schváleno. 
UZ-20/2018/6/1 – ZMP schválilo Závěrečný účet Města Plumlov za rok 2017 bez výhrad. 
          Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 7 
V návrhu rozpočtového opatření Města Plumlov č.3/2018 je „proúčtována“ daň z příjmu právnických osob 
za Město Plumlov za rok 2017. Mimo to je v něm na straně příjmů i výdajů uvedena dotace pro DPS 
Soběsuky, p.o. na zajištění sociálních služeb. Na straně výdajů jsou „předfinancovány“ výdaje na 
dopracování projektu na rekonstrukci učeben v ZŠ Plumlov, na 2.etapu rekonstrukce skladu (hasičské 
zbrojnice) a na spolufinancování dotace Olomouckého kraje na „nové stravovací  zázemí“ v ATC ŽRALOK 
Plumlov. Nezazněly žádné otázky, při hlasování se všichni přítomní členové zastupitelstva města vyjádřili 
pro schválení rozpočtového opatření č.3/2018. 
UZ-20/2018/7/1 – ZMP schválilo rozpočtové opatření Města Plumlov č.3/2018 (viz. příloha č.1). 
          Hlasování: 14 hlasů pro. 
 
K bodu 8: 
Předmětem Obecně závazné vyhlášky Města Plumlov č.1/2018 – o nočním klidu jsou akce pořádané 
příspěvkovými organizacemi města (hlavně Klubovým zařízením Plumlov, p.o.), místními spolky, ale i 
dalšími subjekty v období duben-listopad 2018. Seznam akcí, pro které by měla být zkrácena doba nočního 
klidu, byl diskutován na pracovní poradě členů zastupitelstva. Návrh textu byl zaslán k legislativnímu 
posouzení pracovníkům odboru dozoru MV ČR, jejich stanovisko bylo poté rozesláno členům ZMP. 
V diskusi vystoupili: 
a) pan Bc. Hýbl – vyjádřil názor, že akcí, pro které je posunována doba začátku nočního klidu, je moc, 

uvedl, že se jedná o celkem 44 „případů“, 



b) pan Nezval – reagoval na slova p. Bc. Hýbla a ptal se jej, kolikrát konkrétně on je akcemi „rušen“, 
podle názoru p. Nezvala se jedná o tradiční akce, které jsou přínosné pro obec i místní spolky, 

c) pan Sušeň – zmínil, že jde o „tradiční“ akce, Plumlov se prezentuje jako „centrum turistiky“, čemuž 
odpovídá i realizace řady akcí, řekl, že většina z akcí uvedených v návrhu OZV se konala i v minulých 
letech, ale o jejich „povolení“ rozhodovala rada města, v současnosti, podle platné právní úpravy, o 
nich musí rozhodnout členové zastupitelstva, 

d) pan Bc. Hýbl – reagoval na vyřčené a uvedl, že není proti konkrétním akcím, ale nesouhlasí s jejich 
celkovým počtem, v legislativní úpravě se píše, že doba nočního klidu má být rušena ve  
„výjimečných“ případech u akcí „celoměstského“ významu, což podle jeho názoru ve většině případů 
není splněno, 

e) pan Hyndrich – hovořil o tom, že akce „významné“ pro občany Plumlova, nemají takovou důležitost 
pro občany Hamer a naopak, bohužel však noční klid je nutné zkrátit pro Plumlov i místní části, 

f) pan Bc. Hýbl – volně citoval z právní úpravy, kdy řekl, že zachování nočního klidu pro občany by mělo 
mít „přednost“ před kulturními akcemi, odkazoval i na praxi v jiných městech a turistických regionech, 

g) pan Sušeň – většina akcí se koná ve venkovních areálech tzn., že velká část akcí se ani neuskuteční 
z povětrnostních důvodů, jeho slova potvrdil i předseda OV Soběsuky pan Vrána, 

h) pan ing. Svoboda – nesouhlasil s názorem pana Hyndricha (nechtěl by posuzovat význam akcí pro 
Plumlov a místní části), uvedl, že není „příznivcem“ diskoték na přehradě, ale bere jako fakt, že tyto 
akce k letním měsícům patří, 

i) pan Bc. Hýbl – nesouhlasil s označením diskoték jako akcí „celoměstského“ významu, řekl, že má 
ohlasy od občanů, že při nich mj. dochází i k ničení městského majetku, 

j) pan Sušeň – uvedl, že ke škodě na veřejném majetku může dojít kdykoli, snažíme se nastavit opatření 
ve spolupráci s PČR, abychom je minimalizovali, 

k) paní Jančíková – vidí jako problém to, že noční klid je zkrácen na celém území obce, nikoli u konkrétní 
akce, 

m) pan Nezval – mluvil o „optické iluzi“, počet akcí, když je napsán na papíře vypadá jako „nekonečný“, 
netroufne si „vyřadit“ některé akce, 

n) pan Bc. Němec – označil právní úpravu za paskvil, apeloval na větší dohled POLICIE nad těmito 
akcemi, pan starosta uvedl, že máme příslib posílení hlídkové služby, 

o) pan ing. Kocourek – dotázal se pana Bc. Hýbla, zda požaduje „vyškrtnutí“ některé akce-úpravu textu 
OZV, ale žádný konkrétní návrh nezazněl. 

Nikdo další se s příspěvkem nehlásil. Poté, co pan Hyndrich přednesl návrh usnesení, přistoupili přítomní 
členové zastupitelstva města k hlasování o OZV č.1/2018, o nočním klidu. 
UZ-20/2018/8/1 – ZMP schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Plumlov č. 1/2018, o nočním klidu (viz. 
příloha č. 2).      Hlasování: 13 hlasů pro, Bc. Hýbl hlasoval proti. 
 
K bodu 9: 
Pan MUDr. P.Czudek po dokončení novostavby rodinného domu „zabral“ 12 m2 ze 2 pozemků ve 
vlastnictví města (chybné vytýčení). Na základě odsouhlaseného geometrického plánu žádá o prodej 6 m2 
z pozemků  741/6 a 6 m2 z pozemku p.č. 718/3, oba v k.ú. Plumlov. Krátká diskuse se rozvinula o 
stanovení prodejní ceny, přítomní se shodli na prodejní ceně ve výši 300,- Kč/m2. Pan Bc. Němec žádal o 
provedení opravy-překopu místní komunikace stavebníkem. 
UZ-20/2018/9/1 – ZMP schválilo prodej pozemku p.č. 741/6 o výměře 6 m2 (ostatní plocha) a pozemku p.č. 
718/3 o výměře 6 m2 (zastavěná plocha), oba v k.ú. Plumlov za cenu 300,- Kč/m2 a uzavření kupní smlouvy 
s p. MUDr. P. Czudkem. 
   Hlasování: 12 hlasů pro, p. Vrána se zdržel hlasování a p. Bc. Němec hlasoval proti. 
 
K bodu 10: 
Posledním bodem 20.zasedání zastupitelstva města byla diskuse, ve které vystoupili: 

 pan Solný – upozornil na špatný stav mostu v obci Hamry a připomenul panu starostovi slib opravy 
komunikace (cyklostezky) okolo jeho domu – bylo mu odpovězeno, že most opraví pracovníci KZ 
Plumlov a místní komunikace bude zpevněna recyklátem za teplého počasí, aby došlo ke spečení 
materiálu, 

 pan Solný – vyjádřil nespokojenost se stavem dětského hřiště v Hamrech a upozornil na nedokončenou 
výsadbu stromů (hlukových stěn) na střelnici – pan Sušeň řekl, že byla podána žádost o dotaci na 
realizaci nového hřiště a na střelnici budou realizována protihluková opatření, 

 pan ing. Svoboda – dotazoval se na možnost pořídit novou hasičskou cisternu, mluvil o variantě pořídit 
automobil z vozidel vyřazovaných Hasičským záchranným sborem, pan starosta uvedl, že žádost o 
dotaci by se měla podávat v květnu 2018, 

 pan Bc. Hýbl – ptal se rovněž na opravu dětského hřiště v Hamrech – zatím nebyl vyhodnocen 



příslušný dotační program, 

 pan Bc. Hýbl – požádal o aktuální informaci o realizaci výměny elektrického vedení v Hamrech, pan 
Sušeň řekl, že tuto akci si organizuje samostatně E.ON, 

 pan Bc. Hýbl – ptal se na stav připravované projektové dokumentace na výstavbu kanalizace 
v Hamrech, pan starosta odpověděl, že chybí souhlas 1 soukromého vlastníka pozemku, chceme 
dokončit územní řízení, protože mají být vypsané nové dotační výzvy, 

 pan Bc. Hýbl – řekl, že by byl rád, kdyby se podařilo iniciovat jednání s Armádou ČR o úpravě 
podmínek vstupu do vojenského újezdu – pan Sušeň, řekl, že nevidí reálně možnost žádného posunu, 

 pan Nezval – požádal o opravu přístupové cesty k Nekolovému v Žárovicích, pan Hyndrich mu přislíbil 
opravu recyklátem, 

 pan Nezval – v souvislosti se zvýšenou kriminalitou v obci Žárovice dal na zvážení umístění kamery do 
této místní části, pan starosta odpověděl, že v tom nevidí problém, můžeme kamerový systém rozšířit, 
musí však být zajištěn stálý přívod elektrické energie, 

 paní Mgr. Švédová – poprosila o dovezení 2 laviček k dětskému hřišti v Žárovicích, 

 paní Mgr. Švédová – rozvinula debatu o úpravě veřejného prostranství a výsadbě zeleně u kapličky 
v Žárovicích v souvislosti s přípravou sjezdu rodáků, vzájemně si s panem Hyndrichem vyjasňovali, kdo 
co zajistí, pan Hyndrich vyjádřil obavy z toho, že se současným personálním obsazením není schopen 
požadavky OV Žárovice splnit, musíme zkusit zabezpečit práce subdodavateli, pan ing. Kocourek 
požádal o vyčíslení objemu potřebných finančních prostředků, 

 pan Mgr. Švédová – poprosila o častější sečení trávy na dětském hřišti v Žárovicích, 

 pan Vrána – informoval přítomné o zamýšlené rekonstrukci čekárny autobusu v Soběsukách, provedou 
ji místní občané svépomocí s minimálními náklady, potřebujeme jen ve spolupráci s KZ Plumlov přistavit 
kontejner a zajistit odvoz vybouraného zdiva, 

 pan Vrána – dal na zvážení přemístění autobusové zastávky před bývalý obchod v obci Soběsuky, 

 pan Vrána – požádal o opravu místních komunikací (p. Sušeň řekl, že se počítá s lokálními opravy 
silnic), upozornil na skládku zeminy u Olšinek (přislíbilo uklidit Povodí Moravy, s.o. do 30.6.2018), 

 pan Mirga – poukázal na spadlý plot v Zámecké ulici, který zasahuje do vozovky, o nápravu žádala paní 
Jančíková vlastníka sousední nemovitosti, ten však s odkazem na fakt, že je pouze nájemcem 
pozemku, přislíbil pouze provedení nezbytných prací. 

Nikdo z přítomných se už nehlásil do diskuse s dalším příspěvkem, proto byla panem starostou ukončena. 
V průběhu diskuse nebylo přijato žádné usnesení. 
 
K bodu 11: 
Starosta města poděkoval přítomným za účast a 20. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova ukončil cca 
v 18.20 hodin. 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
  ………………………………….    ………………………………... 
         Mgr. Jana Zelená          ing. Otakar Svoboda 
 
 
 
 
 
  ……………………………………   ………………………………. 
           Martin Hyndrich                  Adolf Sušeň 
         místostarosta města               starosta města 


